
 

 

 

Aan:  

Het college van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente Breda 

Postbus 90156 

4800 RH Breda 

 

Betreft: Art. 9 lid 3a vragen inzake status ‘natura 2000’ voor Ulvenhoutse bos op losse 

schroeven 

 

Datum: 18 mei 2020 

 

 

Geacht college, 

 

Afgelopen vrijdag gaf de nieuwe provinciale coalitie in het debat over het bestuursakkoord 

op vragen van GroenLinks aan, dat zal worden onderzocht of de bescherming van 

bijvoorbeeld het Ulvenhoutse Bos kan worden aangepast. Dit heeft grote gevolgen voor dit 

belangrijke natuurgebied, waarbij de biodiversiteit in het natuurgebied zwaar onder druk zal 

komen te staan. Op dit moment gaat het niet goed met het natuurgebied gezien de forse 

stikstofuitstoot, die zorgt voor verdrukking van belangrijke planten. 

We maken ons als GroenLinks Breda grote zorgen over deze ontwikkelingen, omdat het 

Ulvenhoutse bos een belangrijke bron voor biodiversiteit is voor o.a. onze gemeente. Dat 

brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Is het college op de hoogte van het nieuwe provinciale bestuursakkoord waarin wordt 

onderzocht of aanpassing van Natura 2000-gebieden mogelijk is? 

2. Heeft het college kennisgenomen van het debat over het bestuursakkoord (15 mei jl.) 

waarin een van de coalitiepartijen aangaf dat bijvoorbeeld het Ulvenhoutse bos de 

status van beschermd natuurgebied mogelijk kan verliezen? 

3. Heeft het college overleg gehad met de nieuwe provinciale coalitie over dit 

voornemen? 

4. Deelt het college de zorgen van GroenLinks, dat de nieuwe coalitie de bescherming 

wil aanpassen van het Ulvenhoutse Bos? Is zij het met GroenLinks eens dat het 

Ulvenhoutse Bos een belangrijk natuurgebied is, dat eerder beter dan minder 

beschermd moet worden? 

5. Is het college bereid om in gesprek te gaan met het nieuwe provinciaal bestuur en 

daarbij dringend op te roepen om het Ulvenhoutse bos te blijven beschermen? Zo 

nee, waarom niet? 

 

Hartelijke en duurzame groeten, 



 

Hilrieke Nauta 

Fractielid GroenLinks Breda 


